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Kommunalförbundets skyddskommitte 

Plats och lid Konferensrum Lilla Galjonen och Microsoft Teams, den 14 maj 2024 kl. 13.00-14:00. 

Närvarande Arbetsgivarrepresentanter 
Ann-Sophie Holgersson, förbundsdirektör 
Henrik Hagblom, avdelningschef 
Åse Almerström, HR-strateg Norrtälje kommun (deltog via Microsoft Teams). 

Fackliga representanter 
Danquolä Milasiene, huvudskyddsombud 
Magdalena Fridh, skyddsombud. 

Justerare 

Justeringens plats och tid 

Underskrifter 

Justering 

Förbundsdirektör 

Danquolå Milasiene 

Måndagen den 20 maj 2024 kl. 12:45. 
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§6 

Val av justerare 
1. Danguole Milasiene utsågs att justera sammanträdets protokoll. 

2. Protokollet justeras den 20 maj 2024 kl. 12:45. 

§7 

Fastställande av dagordning 
Föreliggande dagordning godkänns. 

§8 

Föregående protokoll 
Inga återstående frågor från föregående sammanträdet den 19 februari 2024. 

§9 

Arbetsmiljö 
- Delaktighet i översyn av organisationen - ändamålsenlig organisation: Ann 
Sophie informerade om att en översyn av organisationen pågår, först inom 
ledningsgruppen. Hur processen därefter ska utformas, med delaktighet i risk 
och konsekvensanalys, diskuterades. Det är viktigt att poängtera att det är 
arbetsmiljön som ska bedömas i detta. Beslutades att uppmuntra alla 
medarbetare att komma in med risker av föreslagen förändring, som 
skyddskommitten därefter gör bedömning av sannolikhet och konsekvens av 
riskerna. Ledningsgruppen återkommer med planering för hela processen från 
förslag på förändring till hur risk- och konsekvensanalyser och åtgärdsplaner 
kommer genomföras. Viktigt med delaktighet och samma möjlighet för alla 
medarbetare att ge inspel. 

- Cykelställ: Ann-Sophie informerade om att avdelningen för ekonomi och 
kansli har fått i uppdrag att utreda frågan om förvaring och laddning av cyklar. 

- Statistik från Hela Företagshälsovård AB: Åse redogjorde för att förvaltningen 
för närvarande inte har tillgång till statistik från dem. Ase återkommer i frågan. 

- Statistik arbetsmiljöavvikelser: Åse informerade om att arbetsmiljöstatistik ur 
KIA är svår att analysera. Detta eftersom kategorisering av anmälningarna inte 
följer de instruktioner som finns. Danguole Milasiene kompletterade med att 
den som ansvarar för att utreda arbetsmiljöavvikelser ska ändra till rätt kategori 
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samt avsluta slutförda anmälningar. Ann-Sophie informerar avdelningscheferna 
om detta. 

§10 

Övriga frågor 
-Arbetsmiljögrupp (fråga från skyddsombuden): Skyddsombuden informerade 
om att det tidigare funnits en arbetsmiljögrupp, vilken fungerat bra. De 
arbetade med att se över rutiner, APT-dagordningar, arbetsmiljöenkäter med 
mera med representanter från samtliga avdelningar. Ann-Sophie tar med frågan 
till ledningsgruppen. 

- Struktur och mötesagenda för arbetsplatsträffar (fråga från skyddsombuden): 
Skyddsombuden önskar att dagordningen inför arbetsplatsträffar ses över, så att 
alla avdelningar arbetar på samma sätt. Frågan om vem som ska vara 
ordförande samt dennes ansvar diskuterades också. Henrik uppmärksammade 
att kalendariet för frågor till arbetsplatsträffar också behöver ses över. Ann 
Sophie återkommer med förslag till det sistnämnda. 
- Återstart av KSON:s fackliga samverkansgrupp (KOSAM), (fråga från 
skyddsombuden): Skyddsombuden har intresse av att återstarta KSON:s 
fackliga samverkansgrupp. Ase Almerström informerade om att KOSAM 
förutsätter ett lokalt samverkansavtal, vilket inte längre finns. 

- Uppdateringar årsarbetstidsavtalet (fråga från skyddsombuden): Ase 
redogjorde för att förhandlingar pågår med centrala fackliga företrädare. 

- Skyddskommitten den 17 september 2024 flyttas till kl. 10.00-11.30. 
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